



AsiaWorld-Expo
亞洲國際博覽館



Transportation Guide

交通指南

公共交通工具

1.1 機場快綫

乘搭機場快綫往來亞洲國際博覽館是最直接、最便利的選擇。機場快綫之博覽館站設於館內，由機場站至博覽館僅一站距離。

機場快綫設有以下各站：

香港站 → 九龍站 → 青衣站 → 機場站 → 博覽館站

開出	往博覽館站大約所需時間	機場快綫成人票價（即日來回） ¹
香港站	28 分鐘	港幣 \$72
九龍站	25 分鐘	港幣 \$64
青衣站	17 分鐘	港幣 \$42
機場站	1 分鐘	港幣 \$5（單程）

1.2 地鐵及機場快綫

機場快綫亦與全線地鐵網絡緊密相連（請參閱背頁地鐵路線圖）。

地鐵路線	地鐵轉乘站	機場快綫轉乘站	機場快綫成人票價（即日來回） ¹
港島綫	中環站 （步行往機場快綫香港站約數分鐘）	機場快綫香港站	港幣 \$72
荃灣綫	荔景站→地鐵青衣站	機場快綫青衣站	港幣 \$42
東涌綫	1) 地鐵九龍站 2) 地鐵青衣站	1) 機場快綫九龍站 2) 機場快綫青衣站	1) 港幣 \$64 2) 港幣 \$42
觀塘綫	太子站→荔景站→ 地鐵青衣站	機場快綫青衣站	港幣 \$42
將軍澳綫	調景嶺站→太子站→ 荔景站→地鐵青衣站	機場快綫青衣站	港幣 \$42

特別車費低至\$42

無論從哪個地鐵站出發，都可以八達通卡享受免費地鐵接駁²至青衣站，再轉乘機場快綫，以\$42即日來回博覽館站¹。

*備註：

1 乘客必須使用同一張八達通卡，並於亞洲國際博覽館逗留兩小時或以上，特別車費優惠將於回程出關時退回。

2 乘客只須以八達通卡在地鐵站出關後一小時內接駁機場快綫，或在機場快綫站出關後一小時內乘搭地鐵，即可享免費地鐵接駁服務。八達通卡必須備有可用票值。

1.3 的士

前往亞洲國際博覽館的訪客，可乘搭市區的士（紅色）和大嶼山的士（藍色），並於博覽館東面入口下車。

的士站 - 訪客離開博覽館時可於設在東面入口附近的的士站乘搭的士。

備註：新界的士（綠色）不能進入亞洲國際博覽館。

1.4 專利巴士

訪客可選擇乘搭巴士前往亞洲國際博覽館（有關以亞洲國際博覽館巴士總站為終點站之路線，請參閱下表）。巴士總站設於博覽館西面。訪客亦可選乘巴士至機場或東涌，然後再接駁交通工具前往博覽館。（甲）若由機場前往博覽館，訪客可於暢達路（客運大樓地下外）乘搭S1巴士（單程票價\$3.5元）前往博覽館巴士總站，或在機場站選乘機場快綫到博覽館站（詳情請參閱以上1.1部份）。（乙）若由東涌地鐵站前往博覽館，訪客可乘搭S1巴士到博覽館巴士總站。

直接前往亞洲國際博覽館之巴士路線

巴士路線	起點 路經地區	巴士公司	班次 (分鐘)	預計行程 需時約 (分鐘)
S1	機場	龍運巴士/城巴	5-10	5
S1	地鐵東涌站	龍運巴士/城巴	5-10	20
A21	紅磡火車站 油尖旺	城巴	10-12	65
E11	地鐵天后站 灣仔、中西區	城巴	12-13	75
E21	大角咀（維港灣） 旺角、深水埗、葵青	城巴	13	80
E22	藍田（北） 觀塘、黃大仙	城巴	15	85
E22A	將軍澳（寶琳） 黃大仙	城巴	20	95
E32	地鐵葵芳站 荃灣、葵青	龍運巴士	10-20	65
E41	大埔頭 大埔	龍運巴士	10-20	84

前往機場之巴士路線

巴士路線	起點 路經地區	巴士公司	班次 (分鐘)	預計行程 需時約 (分鐘)
A10	鴨脷洲邨 南區、中西區	城巴	30	80
A11	北角碼頭 炮台山、銅鑼灣、灣仔、 中西區	城巴	20	65
A12	小西灣（藍灣半島） 東區、中西區	城巴	20	80
A22	地鐵藍田站 觀塘、九龍城、佐敦	城巴	15	70
A31	荃灣（愉景新城） 荃灣、葵青	龍運巴士	15/20	60
A33	屯門（富泰） 屯門	龍運巴士	30-60	80

巴士路線	起點 路經地區	巴士公司	班次 (分鐘)	預計行程 需時約 (分鐘)
A41	沙田 (愉翠苑) 沙田	龍運巴士	15/20	65
A41P	馬鞍山 (耀安) 沙田	龍運巴士	25-60	80
A43	粉嶺 (聯和墟) 北區	龍運巴士	15-30	85
E23	彩虹 黃大仙、九龍城、佐敦	城巴	15	90
E33	屯門市中心 屯門	龍運巴士	9-20	68
E34	天水圍市中心 元朗	龍運巴士	6-20	82
E42	沙田 (博康) 沙田	龍運巴士	11-20	75

1.5 跨境巴士

亞洲國際博覽館與兩家主要的跨境巴士公司合作，為訪客提供往來博覽館及南中國城市之跨境巴士服務，方便快捷。

香港中旅汽車服務有限公司

- 提供往來場館及東莞與廣州的巴士服務

永東直巴管理有限公司

- 提供往來場館及深圳的巴士服務

有關班次、車程、票價等資料和各類查詢，建議訪客在出發到博覽館前，聯絡以下的交通服務公司。

地鐵公司 電話：2881 8888
http://www.mtr.com.hk

城巴有限公司 電話：2873 0818
http://www.citybus.com.hk

龍運巴士有限公司 電話：2261 2791 / 2745 4466
http://www.kmb.hk/chinese.php?page=longwin

香港中旅汽車服務有限公司 電話：2365 0118 (香港)
http://ctsbus.hkcts.com (86)020 8337 2626 (廣州)

永東直巴管理有限公司 電話：3606 2977 (香港)
http://www.eebus.com (86)755 2531 0989 (深圳)

2.1 建議駕駛路線

由港島駕車前往博覽館

4號幹線 → 西隧 → 3號幹線 → 青馬大橋 → 8號幹線
(東涌 → 赤鱗角〔留意「博覽館」路牌〕)

由九龍西駕車前往博覽館

5號幹線 → 青馬大橋 → 8號幹線
(東涌 → 赤鱗角〔留意「博覽館」路牌〕)

由新界駕車前往博覽館

9號幹線 → 3號幹線 → 青馬大橋 → 8號幹線
(東涌 → 赤鱗角〔留意「博覽館」路牌〕)

備註：欲知詳情，請參考載於運輸署網站的「香港主要幹線簡圖」及「路線圖」
網址：http://www.td.gov.hk/mini_site/hksrens/2007/TC/RouteMapM.htm

2.2 由司機駕駛之私家車：上落客區

乘坐私家車的訪客可於亞洲國際博覽館東面入口上落車。私家車可停泊於航天城露天停車場，詳情請參閱下面2.4部份及背頁地圖。

2.3 自行駕駛私家車

自行駕駛私家車前往亞洲國際博覽館的訪客，可於航天城露天停車場泊車，詳情請參閱下面2.4部份及背頁地圖。

2.4 泊車

航天城露天停車場（位於亞洲國際博覽館西面入口附近）提供1,000個私家車及電單車車位。

- * 停車場每小時收費港幣\$16元（不足一小時亦作一小時計算）。
- * 預繳日租（早上8時01分至晚上7時時段）為港幣\$80元。若要享用日租優惠，駕駛人士請於入票閘前向停車場員工查詢。
- * 停車場於演唱會及傍晚特別活動期間提供泊車優惠，由晚上7時至11時整段停車收費只需港幣\$40元。

備註：有關亞洲國際博物館的位置圖，請參閱背頁

免責聲明

本指南內之資料由亞洲國際博覽館管理有限公司統籌編製，只供參考之用。雖然亞洲國際博覽館管理有限公司及資料提供者已盡力確保本指南內的資料準確，但亞洲國際博覽館管理有限公司不會明示或隱含保證或擔保該等資料均準確無誤。亞洲國際博覽館管理有限公司及資料提供者不會對任何錯誤或遺漏承擔法律責任。

BY PUBLIC TRANSPORT

1.1 Airport Express

Airport Express provides a direct and convenient link to and from AsiaWorld-Expo as you can access the venue directly from the in-venue **AsiaWorld-Expo Station** (one station away from the Airport Station).

Airport Express train service consists of the following stations:

Hong Kong Station → *Kowloon Station* → *Tsing Yi Station* → *Airport Station* → **AsiaWorld-Expo Station**

From	Approx. Travelling Time to AsiaWorld-Expo Station	Adult Fare of Airport Express (same-day return) ¹
Hong Kong Station	28 mins	HK \$72
Kowloon Station	25 mins	HK \$64
Tsing Yi Station	17 mins	HK \$42
Airport Station	1 mins	HK \$5 (one-way)

1.2 MTR and Airport Express

The Airport Express also provides direct connections with the territory-wide MTR network (please refer to MTR system map).

MTR Route	MTR Interchange Station for Airport Express	Interchange for Airport Express	Adult Fare of Airport Express (same-day return) ¹
Island Line	Central Station (a few minutes' walk to Hong Kong Station)	Airport Express Hong Kong Station	HK \$72
Tsuen Wan Line	Lai King Station → MTR Tsing Yi Station	Airport Express Tsing Yi Station	HK \$42
Tung Chung Line	a) MTR Kowloon Station	a) Airport Express Kowloon Station	a) HK \$64
	b) MTR Tsing Yi Station	b) Airport Express Tsing Yi Station	b) HK \$42
Kwun Tong Line	Prince Edward Station → Lai King Station → MTR Tsing Yi Station	Airport Express Tsing Yi Station	HK \$42
Tseung Kwan O Line	Tiu Keng Leng Station → Prince Edward Station → Lai King Station → MTR Tsing Yi Station	Airport Express Tsing Yi Station	HK \$42

Special fares as low as HK\$42

No matter from which MTR station you start the journey, you can enjoy free MTR connection² with Octopus Card to **Tsing Yi Station** and interchange to Airport Express to **AsiaWorld-Expo Station** at only **\$42** for a same day return¹.

* Remarks:

- 1 Passengers must use the same Octopus Cards and stay in AsiaWorld-Expo for over 2 hours. Any excess fare will be refunded at the return trip exit gate.
- 2 Passengers must travel on the MTR and Airport Express within an hour of each other. The Octopus Card must have usable value.

1.3 Taxi

AsiaWorld-Expo is served by both Urban (red) and Lantau (blue) taxis. Taxi passengers can be dropped off at the venue's East Entrance.

Taxi Stand - When leaving AsiaWorld-Expo, visitors can take taxis at the Taxi Stand located near the East Entrance.

Remarks:

Please note that New Territories (green) taxi cannot access AsiaWorld-Expo.

1.4 Franchised Bus

Visitors may choose to go to AsiaWorld-Expo directly by means of franchised bus (please see below for services terminating at *AsiaWorld-Expo Bus Terminus*). AsiaWorld-Expo Bus Terminus is located at the west side of AsiaWorld-Expo.

Visitors may also take franchised buses to the Airport or Tung Chung and then interchange for AsiaWorld-Expo. **(a)** At the Airport, visitors can interchange bus route S1 (HK\$3.5 one way) at Cheung Tat Road (outside the ground level of Passenger Terminal Building) to AsiaWorld-Expo Bus Terminus or interchange Airport Express service at Airport Express Airport Station to AsiaWorld-Expo Station (please see Part 1.1 above). **(b)** At Tung Chung MTR Bus Terminus, visitors can take bus route S1 to AsiaWorld-Expo Bus Terminus.

Direct Bus Routes to AsiaWorld-Expo

Bus no.	From District covered	Bus company	Frequency (mins)	Estimated Journey (mins)
S1	Airport	Long Win Bus / Citybus	5-10	5
S1	MTR Tung Chung Station	Long Win Bus / Citybus	5-10	20
A21	KCR Hung Hom Station Yau Tsim Mong	Citybus	10-12	65
E11	MTR Tin Hau Station Wan Chai, Central & Western	Citybus	12-13	75
E21	Tai Kok Tsui (Island Harbour) Mong Kok, Sham Shui Po, Kwai Tsing	Citybus	13	80
E22	Lam Tin (North) Kwun Tong, Wong Tai Sin	Citybus	15	85
E22A	Tseung Kwan O (Po Lam) Wong Tai Sin	Citybus	20	95
E32	MTR Kwai Fong Station Tsuen Wan, Kwai Tsing	Long Win Bus	10-20	65
E41	Tai Po Tau Tai Po	Long Win Bus	10-20	84

Bus Routes to Airport

Bus no.	From District covered	Bus company	Frequency (mins)	Estimated Journey (mins)
A10	Ap Lei Chau Estate Southern, Central & Western	Citybus	30	80
A11	North Point Ferry Pier Fortress Hill, Causeway Bay, Wan Chai, Central & Western	Citybus	20	65
A12	Siu Sai Wan (Island Resort) Eastern, Central & Western	Citybus	20	80
A22	MTR Lam Tin Station Kwun Tong, Kowloon City, Jordan	Citybus	15	70
A31	Tsuen Wan (Discovery Park) Tsuen Wan, Kwai Tsing	Long Win Bus	15/20	60
A33	Tuen Mun (Fu Tai) Tuen Mun	Long Win Bus	30-60	80
A41	Sha Tin (Yu Chui Court) Sha Tin	Long Win Bus	15/20	65
A41P	Ma On Shan (Yiu On) Sha Tin	Long Win Bus	25-60	80
A43	Fanling (Luen Wo Hui) North District	Long Win Bus	15-30	85
E23	Choi Hung Wong Tai Sin, Kowloon City, Jordan	Citybus	15	90
E33	Tuen Mun Central Tuen Mun	Long Win Bus	9-20	68
E34	Tin Shui Wai Town Centre Yuen Long	Long Win Bus	6-20	82
E42	Sha Tin (Pok Hong) Sha Tin	Long Win Bus	11-20	75

1.5 Cross Border Bus

AsiaWorld-Expo, in partnership with two leading cross border bus companies, offers cross border bus services between the venue and key cities in Southern China.

China Travel Tours Transportation Services Hong Kong Limited

- Provides a bus route each from Dongguan and Guangzhou to AsiaWorld-Expo

Eternal East Bus

- Provides service between Shenzhen and AsiaWorld-Expo

Visitors are advised to contact the following transport operators for information and enquiries regarding frequency, journey time, fare etc. before their departure for the venue.

MTR	Tel: 2881 8888	http://www.mtr.com.hk
Citybus Limited	Tel: 2873 0818	http://www.citybus.com.hk
Long Win Bus Co Ltd.	Tel: 2261 2791 / 2745 4466	http://www.kmb.hk/chinese.php?page=longwin
China Travel Tours Transportation Services H.K. Ltd.		
Tel: 2365 0118 (Hong Kong)	(86)020 8337 2626 (Guangzhou)	
http://ctsbus.hkcts.com		
Eternal East Cross-Border Coach Management Co Ltd.		
Tel: 3606 2977 (Hong Kong)	(86)755 2531 0989 (Shenzhen)	
http://www.eebus.com		

BY PRIVATE CAR

2.1 Suggested Driving Routes

Driving from Hong Kong Island

Route 4 → Western Harbour Crossing → Route 3 → Tsing Ma Bridge → Route 8 (Tung Chung → Chek Lap Kok [Look for “EXPO” road signs])

Driving from Kowloon West

Route 5 → Tsing Ma Bridge → Route 8 (Tung Chung → Chek Lap Kok [Look for “EXPO” road signs])

Driving from the New Territories

Route 9 → Route 3 → Tsing Ma Bridge → Route 8 (Tung Chung → Chek Lap Kok [Look for “EXPO” road signs])

Remarks: For details, please refer to “Hong Kong Strategic Route Map” and “Route Diagrams” on the Transport Department’s

Website: http://www.td.gov.hk/mini_site/hksrens/2007/EN/RouteMapM.htm

2.2 Private Car Driven by Chauffeur: Drop-off and Pick-up

Visitors with chauffeurs can be dropped off and picked up at the East Entrance of AsiaWorld-Expo. The car may then be parked at the SkyCity Carpark (please refer to part 2.4 below and the location map).

2.3 Self-driven Private Car

Visitors driving their cars to AsiaWorld-Expo may park at the SkyCity Carpark (please refer to part 2.4 below and the location map).

2.4 Parking

1,000 parking spaces are available at the SkyCity Carpark (near to the venue’s West Entrance) for private cars and motor cycles only.

- * For normal days, a standard rate of HK\$16 will be charged for each parking hour.
- * Pre-paid day park rate is HK\$80 (for the period of 08:01-19:00 hrs). To enjoy the day park rate, please check with the Carpark staff at the entrance before entering the ticket gate.
- * Special parking rate will be offered at HK\$40 (for the period of 19:00 – 23:00 hrs) for concerts and special evening events.

Disclaimer

The contents of this guide was consolidated by AsiaWorld-Expo Management Limited for reference only. While AsiaWorld-Expo Management Limited and information providers have endeavoured to ensure that the information therein is correct, no warranty or guarantee, expressed or implied, is given as to its accuracy. AsiaWorld-Expo Management Limited and information providers accept no liability for any errors or omissions.



The World's Choice in Asia

駐足亞洲 博覽全球

AsiaWorld-Expo sets new standards of excellence with its strategic location and state-of-the-art facilities.

亞洲國際博覽館選址卓越，備有先進完善的設施，讓世界級的展覽及活動邁向新里程！

AsiaWorld-Expo

Hong Kong International Airport
Lantau, Hong Kong

Tel: (852) 3606 8828

Fax: (852) 3606 8889

E-mail: info@asiaworld-expo.com

Website: www.asiaworld-expo.com

亞洲國際博覽館

香港大嶼山
香港國際機場

電話：(852) 3606 8828

傳真：(852) 3606 8889

電郵： info@asiaworld-expo.com

網址： www.asiaworld-expo.com